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Vragen van de leden Kraneveldt-van
der Veen en Wolbert (beiden PvdA)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
voor Jeugd en Gezin over de inzet
van persoonsgebonden budgetten op
scholen. (Ingezonden 31 maart 2010)

1
Bent u bekend met het gegeven dat
€ 10 miljoen beschikbaar is gesteld
voor het onderwijs ter compensatie
van de effecten van de
AWBZ-pakketmaatregelen?1

2
Kunt u aangeven of het beschikbare
bedrag daadwerkelijk sinds 1 januari
2010 beschikbaar gesteld wordt aan
scholen en/of ouders om de gevolgen
van de pakketmaatregelen op te
vangen? Indien het bedrag nog niet
vrijgegeven is, waar ligt dat precies
aan?

3
Wanneer kan de compensatie dan
wel worden uitgekeerd?

4
Kunt u aangeven hoe en door wie
wordt beslist over de inzet van de
€ 10 miljoen in het onderwijs?

5
Kunt u aangeven welke criteria
worden gehanteerd om ervoor te
zorgen dat de beschikbare middelen
voor leerlingen worden ingezet die
het écht nodig hebben en het budget
niet versnipperd wordt?

6
Wat wordt ondernomen om onrust bij
ouders van leerlingen die afhankelijk
zijn van begeleiding en wellicht van
de beschikbare € 10 miljoen weg te
nemen?

7
Hoe wordt het bestaan van de
regeling richting het veld en de
ouders gecommuniceerd?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2966.
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